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1. Verslag vorige vergadering  

Goedgekeurd zonder opmerkingen 

2. Financieel beleid 2022 
Ruben overloopt de doorgestuurde presentatie als “huiswerk” met het overzicht van de uitgaven 
2021 en mogelijke alternatieven voor dit budget. Dit document werd enkele dagen voor de 
vergadering bezorgd, zodat niet elk clubbestuur dit samen had besproken. Vanuit de aanwezige 
clubs kwamen dan ook geen concrete voorstellen om het budget te herverdelen. 

Er volgt een uitgebreide discussie, waarbij (meermaals) volgende punten aangehaald worden: 

• We moeten focussen op nieuwe mensen. Budget moet dienen om nieuwelingen aan te trekken 
en te binden. Onze hobby heeft nood aan instroom van nieuwelingen, zowel voor de rassen als 
voor bestuursfuncties. Deze nieuwelingen moeten vooral gezocht worden door “vreemd 
publiek” aan te trekken op onze activiteiten. Door bv. te flyeren op andere tentoonstellingen 
bereik je enkel mensen die de weg naar onze hobby al kennen. Door breder in de eigen 
omgeving (o.a. via scholen, dierenwinkels, handelszaken…) te flyeren, kan er nieuw bloed van 
buitenaf instromen. Zoals in de presentatie te zien is, vloeien de provinciale prijzen nu vooral 
naar de ervaren topfokkers, zelfs van buiten onze provincie. Daar hebben we als provinciale 
kring weinig aan. 

• “Een ‘kampioenenbal’ waar de prijzen uitgedeeld worden”: dit werd vroeger o.a. door KVB Geel 
georganiseerd, in de goede jaren tot 5.00u ’s morgens, maar op een gegeven moment begon 
dat achteruit te gaan en kwamen de fokkers niet meer af. 

• Vraag naar een draaiboek “hoe smeer ik iemand een fokkerskaart aan”. Clubs moeten 
gesensibiliseerd worden i.v.m. maximaal tegemoet komen aan de behoefte van starters. Het 
voorstel om ieder nieuw clublid zowel voor het lopende als het volgende jaar een fokkerskaart 
te betalen (m.a.w. geen maanden wachten op het eerste Neerhofje) is financieel niet draagbaar 
voor de provinciale kring, maar zou op Vlaams niveau wel interessant kunnen zijn qua PR. Dit 
geldt uiteraard enkel voor nieuwe stamnummers. Paul wijst erop dat clubs dit kunnen 
opvangen door beginners direct een aantal gratis Vlaamse Neerhofjes te geven als smaakmaker 
voor een fokkerskaart. Zowel bij Paul in Heist-op-den-Berg als bij Ruben in Geel staan dozen 
met gratis Neerhofjes, die iedereen kan komen halen om uit te delen aan nieuwe leden. 

• Deelname aan tentoonstellingen is voor totale nieuwelingen vaak lastig door de wettelijke 
verplichtingen van ringen + vaccinatie. Er is in onze provincie geen enkele club die een 
vaccinatiedag organiseert. Wettelijk gezien mogen dieren pas samen gebracht worden als de 
vaccinatie van NCD gebeurd is, maar clubs kunnen bv. wel een parcours uitstippelen, waarbij 
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de dierenarts in kwestie alle clubleden afgaat en zorgt dat iedereen zijn dieren klaar heeft 
zitten, zodat het vooruit gaat. Dit is als club redelijk gemakkelijk te organiseren en is voor 
beginners vaak een goede manier om in contact te komen met een dierenarts die iets kent van 
kleinvee. Clubs kunnen keurmeesters ook vragen om bij de starter aan huis te komen, zodat 
zelfs ongeringde/niet-gevaccineerde dieren beoordeeld kunnen worden en de starter in 
kwestie weet wat te doen om vooruit te geraken tegen het daaropvolgende 
tentoonstellingsseizoen. Een bezoek van iemand van de club bij een starter aan huis is ook 
waardevol, omdat je zo kunt zien hoe de dieren gehouden worden en je als ervaren fokker 
direct praktische tips kunt geven. 

• De online zichtbaarheid van onze hobby, onze verenigingen, de overkoepelende bond(en) is 
zeer mager. Er is een nieuwe website af qua structuur, maar die is nog niet helemaal ingevuld 
qua inhoud. Deze website komt zeker tegemoet aan een aantal gemaakte opmerkingen. Mocht 
na lancering van deze nieuwe website blijken dat er nog modules nodig zijn, zullen deze via 
Paul en Ruben mee naar het VIVFN genomen worden. 

• Vanuit clubs is vraag naar PR-budget voor strandvlaggen om buiten aan de 
tentoonstellingsruimte te zetten (de roll-up’s zijn niet windbestendig) en eventueel invulbare 
affiches in de huisstijl van het VIVFN. Door groepsaankoop goedkoper voor clubs, maar 
personaliseerbaar. Paul bekijkt wat mogelijk is. 

• Nood aan een PR-handleiding en perslijst: hoe communiceren naar de (omliggende) gemeente? 
Hoe plaatsen op Uit in Vlaanderen, de Streekkrant, de Zondag…. Clubs willen wel promotie 
maken, maar elke club zoekt naar hetzelfde, dus ondersteuning/handvaten vanuit de bond 
zou(den) goed zijn. 

• Fokkers, en vooral de nieuwe, zijn zeer hard gesteld op erkenning. Zij willen liever een diploma 
dat ze op Facebook en andere social media kunnen plaatsen, dan een beker of medaille die véél 
duurder is. Oproep naar clubs om hierop in te zetten en (goedkopere) diploma’s te printen of te 
laten drukken in plaats van geld te geven aan bekers/medailles die toch maar in de 
kelder/zolder belanden. 

• Bekijken of er geen mogelijkheid is om foto of silhouette of tekening van elk ras te plaatsen in 
palmares. Bezoekers/beginners kunnen dan achteraf nog eens opzoeken wat nu juist de naam 
van het ras was dat ze hadden gezien en ze eigenlijk wel leuk vonden. De naam alleen zegt niet 
veel als je er niet veel/niets van kent. Meerkost qua print zou niet veel zijn, maar qua 
meerwaarde van de palmares is dit wel beter. 

• PR-materiaal van de provincie (roll-ups, gratis flyers en Vlaams Neerhofjes en fokkersboeken, 
strandvlaggen…) zou van de ene club naar de andere moeten gaan, zodat elke club maximaal 
gebruik maakt van wat ter beschikking is . Onderling af te spreken i.v.m. brengen of halen. 

• Simpele PR-tip: laat een powerpoint-presentatie (of andere) lopen met een beamer in de 
cafetaria, met hierin info over de rassen, de club(s), de bond. Zo hebben de bezoekers iets te 
zien en krijgen ze info mee. 

 

Conclusie: 

Voor dit jaar houden we de provinciale prijzen zoals het besproken in de verschillende commissies. 
De vergadering is echter vragende partij om dit budget vanaf 2023 vooral te gebruiken voor PR 
naar buitenstaanders en beginners. Voor de provinciale wedstrijden moet er echter wel nog 
budget voor extra prijzen/uitstraling voorzien worden. Ruben werkt een voorstel uit. 

De vergadering volgt het idee dat we dit jaar toch al werk gaan maken van extra PR richting 
buitentstaanders. Zo mag er provinciaal PR-geld gebruikt worden voor de druk van flyers en 
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affiches die alle clubs in hun omgeving kunnen ophangen om reclame te maken voor de Provinciale 
Jongdierendag op 20 augustus in Olen. Zo’n laagdrempelig eendagsevenement is ideaal om 
nieuwelingen aan te trekken, voldoende uitleg te geven over onze hobby en eventueel door te 
verwijzen naar clubs en fokkers voor goed startmateriaal. 

De vergadering volgt het idee dat een kampioenschap per diergroep (cfr. Prijs Willem Palings voor 
hoenders en P&W) helpt om fokkers aan te moedigen meer dieren in te schrijven op 
tentoonstellingen in onze provincie. Vraag om dit ook uit te werken voor de andere diergroepen. 
Te bespreken volgende vergadering. 

 

3. Varia 

Vraag ivm waar je nog aan keurkaarten kunt geraken, aangezien Aveve geen kaarten meer levert. 
Wordt meegenomen naar het Vlaams niveau. Paul is bezig met dit uit te werken. 

 

        Secretaris ad interim 
        Ruben BOONEN 
 


